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Ha Jan, eindelijk mijn bijdrage, gr ! Martijn 

De begroting 2017 van Eemnes is opnieuw sluitend en ook het meerjarenbeeld, voor de jaren 

2017 – 2020, is positief. We hadden deze coalitieperiode afgesproken om de woonlasten niet 

te laten stijgen. Dat is ook nu weer gelukt. De (gemiddelde) woonlasten blijven voor de 

inwoners van Eemnes in 2017 vrijwel gelijk; ook de inflatie wordt niet gecorrigeerd. Daarmee 

liggen de lasten in Eemnes 7% lager dan het landelijk gemiddelde. We kunnen zelfs weer 

lastenverlichting verwezenlijken, dankzij teruggave rioolreserves. 

 

Stemt dit D66 tevreden? Natuurlijk alleen als er ook de dingen worden gedaan die we vinden 

dat gedaan moeten worden en waarbij de samenleving er beter van wordt. D66 is blij dat de 

decentralisatie in het sociaal domein in Eemnes niet uit de hand is gelopen, zowel qua 

financiën als uitvoering en is blij dat het overschot niet in de algemene middelen terecht komt 

maar gealloceerd blijft. Toch is er ook geld voor ontwikkeling op het terrein van maatschappij 

en sociale samenhang. Meer hierover straks van mijn collega Jensen. Het budget voor 

verbetering van de wegen in Eemnes is kunnen worden opgehoogd. Een mooie uitdaging om 

daar de komende periode ook de juiste beslissingen in te nemen over de uitwerking. Mijn 

collega van der Vaart zal daar op in gaan namens D66.  

Op de lijst van wensen van D66 duurzaamheid hoog. D66 is blij dat er al goed is geïnvesteerd 

in de kwaliteit van onze leefomgeving. Zo is de straatverlichting aangepast naar LED, is het 

uitgangspunt voor energieverbruik bij woningen in de Zuidpolder verlaagd naar 0, is er sedum 

ter beschikking gesteld, alsmede watertonnen, zal er beter afval worden gescheiden en meer 

en meer gebruik worden gemaakt van groene energiebronnen. Wel denken we dat er weer een 

schepje bovenop kan en stellen daarom voor om een actieplan op te stellen om Eemnes in 

2030 klimaatneutraal te laten zijn. Ik hoop dat ook de oppositie deze ambitie kan 

onderschrijven en onze motie die daartoe oproept kan ondersteunen. 

Tot slot, uit de dialoog over de toekomst van Eemnes blijkt dat de mensen in Eemnes over het 

wonen in Eemnes tevreden zijn. D66 is blij met die uitkomst. Eemnessers willen graag een 

groene en veilige leefomgeving. Daar zullen wij ons voor blijven inzetten. 
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